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 Protokół nr 130/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 czerwca 2022 r. 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Nieobecna była pani Barbara Grzywacz.  
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Przewodniczący Zarządu 
rozszerzył porządek posiedzenia o następujące punkty: 
 

1. Zapoznanie się z pismem w sprawie czasowego zawieszenia oddziału wewnętrznego 
w Szpitalu Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim.  
 

2. Rozpatrzenie wniosku pana B. Kurowskiego w sprawie dokapitalizowania szpitala. 
 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zamiaru wniesienia i objęcia udziałów 
w podwyższonym kapitale zakładowym spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście 
Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” w zamian za wkład pieniężny.  

 
4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów  

w podwyższonym kapitale zakładowym spółki działającej pod firmą Szpital Powiatowy 
w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 128/2022, 129/2022. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 128/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu nr 128/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,              
M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 129/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu nr 129/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,              
M. Buliński. 
 
Pan Starosta zaproponował zmianę kolejności omawianych punktów w porządku posiedzenia. 
Punkty 2 i 3 były omawiane na końcu posiedzenia wraz z rozszerzeniem. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 
Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Skarlin (część działki 459).  
/na posiedzenie wszedł pan Marek Szychowski – inspektor w Wydziale Architektury  
i Budownictwa/ 
 
Pan Szychowski poinformował, że dokonano analizy dokumentacji oraz zasięgnięto opinii 
Wydziału Środowiska i Rolnictwa. Wydział nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej 
sprawie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 3. 
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 4. 
Wniosek Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
/pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 10 w budynku 
administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim na czas 
nieoznaczony.  
/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych/ 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że firma Audiofon złożyła wniosek o przedłużenie umowy na 
wynajem lokalu na czas nieokreślony. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek firmy Audiofon stanowi załącznik nr 6. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  
w sprawie oddania w najem powierzchni reklamowej na elewacji budynku administracyjno-
biurowego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim na czas nieoznaczony.  
 
Pani Widźgowska poinformowała, że firma Audiofon złożyła wniosek w sprawie najmu 
powierzchni reklamowej na elewacji budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek firmy Audiofon stanowi załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
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/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 230/2022 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2021/2022 Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście 
Lubawskim.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z udzieleniem urlopu dla poratowania 
zdrowia dla pracownika biblioteki. 
 
Zarządzenie Nr 230/2022 Starosty Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 8. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 231/2022 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 12 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2021/2022 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przyznaniem 14 godzin nauczania 
indywidualnego dla ucznia do końca roku szkolnego 2021/2022.  
 
Zarządzenie Nr 231/2022 Starosty Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 9. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 232/2022 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 
2022/2023 w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła arkusz organizacji roku szkolnego 2022/2023. Dodała, że 
planowany jest nabór do sześciu oddziałów. 
 
Zarządzenie Nr 232/2022 Starosty Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 10. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 233/2022 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 
2022/2023  w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła arkusz organizacji roku szkolnego 2022/2023. Dodała, że 
planowany jest nabór do czterech klas pierwszych technikum oraz do pięciu klas szkoły 
branżowej, w tym planowana jest jedna klasa integracyjna. 
 
Zarządzenie Nr 233/2022 Starosty Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 11. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 234/2022 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 
2022/2023 w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła arkusz organizacji roku szkolnego 2022/2023. 
 
Zarządzenie Nr 234/2022 Starosty Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 12. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 236/2022 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 13 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2021/2022 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przyznaniem 14 godzin nauczania 
indywidualnego dla ucznia do końca roku szkolnego 2021/2022.  
 
Zarządzenie Nr 236/2022 Starosty Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 13. 
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z projektu 
„Zdalna szkoła”. 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 14. 
 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy 
Nowe Miasto Lubawskie w sprawie dofinansowania zadania inwestycyjnego pn. „Plac ofiar 
totalitaryzmów – prace konserwatorskie pomnika w Nawrze i zagospodarowania terenu 
wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną”.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że sytuacja finansowa powiatu jest taka, jak wielokrotnie już 
przedstawiano. Dodał, że należałoby przeanalizować wszystkie zadania inwestycyjne 
realizowane przez powiat i dopiero wtedy będzie można stwierdzić czy znajdą się środki na 
dofinansowanie zadania gminy. 
Pan Starosta stwierdził, że na dzień dzisiejszy powiatu nie stać na dofinansowanie powyższego 
zadania. Gmina wnioskowała o dofinansowanie w wysokości 50 000 zł.  
 
Wniosek Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 15. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 1.200.000 zł na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań. 
 
Pan Skarbnik poinformował, że zgodnie z aktualnym stanem budżetu powiatu planowane jest 
zaciągniecie kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetowego 
w wysokości 200 000 zł oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań w wysokości    
1 000 000 zł. 
Pan Buliński zapytał na jakim poziomie mogą być marże, czy będą mniej korzystne niż te, które 
chcemy spłacić. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że planowany był kredyt w wysokości 3 300 000 zł  
z dziesięcioletnim okresem spłaty oraz z roczną karendcją. Dodał, że budżet w roku 2021 
zamknął się na tyle korzystnym poziomie, że nie ma potrzeby zaciągnięcia tak dużego kredytu. 
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Poinformował, że na razie nie wiadomo na jakim poziomie będą marże banku. Dodał, że 
szacując wartość zamówienia opierał się na wiborze z 17 maja 2022r., który był na poziomie 
6,44%. Nadmienił, że planując powyższy kredyt zaplanował marżę z ostatniego kredytu, która 
była na poziomie 1,5 %, czyli 7,94 % łącznie.  Dodał, że kredyt planuje się zaciągnąć w miesiącu 
wrześniu, z karencją do 2023 r., czyli kredyt będzie spłacany od 2024 r. do 2028 r. po 240 000 
zł rocznie, 20 000 zł miesięcznie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy oraz upoważnienia dwóch członków zarządu 
do dokonywania czynności prawnych w zakresie podpisania umowy na bankową obsługę 
budżetu Powiatu Nowomiejskiego oraz jednostek organizacyjnych powiatu. 
 
Pan Skarbnik poinformował, że umowa na obsługę bankową powiatu i jednostek 
organizacyjnych kończy się w miesiącu wrześniu 2022 r. Dodał, że poprosił bank  
o przedstawienie ofert przedłużenia umowy na kolejny okres. Poinformował, że pierwszą 
ofertę bank PKO BP złożył w maju br. Bank zaproponował, że opłata ryczałtowa będzie wynosić 
2300 zł (w tej chwili powiat płaci 2 500 zł). Natomiast jeżeli chodzi o kredyt w rachunku 
bieżącym, to pozostał bez zmian, wibor jednomiesięczny plus marża banku w wysokości 0,9 % 
oraz za rozpatrzenie kredytu w rachunku bieżącym - 0,25 %. Po negocjacjach bank 
zaproponował ofertę w dwóch wariantach: pierwszy wariant to ten, który Skarbnik przed 
chwilą przedstawił, na okres 24 miesięcy oraz wariant drugi - na okres 36 miesięcy. W tym 
wariancie opłaty miesięczne będą wynosiły 1750 zł, oprocentowanie kredytu w rachunku 
bieżącym będzie wynosiło 0,7%, prowizja 0,10 %. Dokonano szacowania wartości zamówienia  
i powyższe oferty mieszczą się w regulaminie dotyczącym udzielania zamówień publicznych  
o wartości mniejszej niż 130 000 zł netto. Dlatego też jest propozycja, żeby przyjąć wariant 
dłuższy czyli na okres 36 miesięcy. Skarbnik dodał, że od 2015 r. powiat nie korzystał z kredytu 
w rachunku bieżącym na finansowanie przejściowego deficytu. 
Pan Buliński zapytał jakie będą oszczędności w skali roku. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że oszczędności będą znaczące, ponieważ z samej opłaty 
ryczałtowej będą oszczędności w wysokości 9 000 zł rocznie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami w sprawie 
przyjęcia osób do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacje stanowią załączniki nr 16, 17. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportami o miejscach 
publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów 
Polskich oraz z biuletynami informacyjnymi ZPP.  
 
Biuletyny informacyjne stanowią załącznik nr 18. 
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Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem w sprawie zmiany 
błędnej regulacji w Rządowym Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych. 
 
Pismo stanowi załącznik nr 19. 
 
/pan Starosta ogłosił przerwę w posiedzeniu Zarządu/ 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismami w sprawie 
zamknięcia oddziału ginekologiczno-położniczego w Szpitalu Powiatowym w Nowym Mieście 
Lubawskim.  
/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski -dyrektor Szpitala Powiatowego/ 
 
Pan Kurowski stwierdził, że wielokrotnie już informował o zamknięciu oddziału ginekologiczno-
położniczego. Dodał, że sytuacja na oddziale nie jest spowodowana brakami kadrowymi, ale 
niekorzystnymi rozwiązaniami finansowymi. Ponadto uwarunkowania demograficzne, 
zmniejszająca się liczba urodzeń również mają wpływ na obecną sytuację na tym oddziale. Pan 
Kurowski stwierdził, że działalność powyższego oddziału coraz bardziej obciąża sytuację 
finansową szpitala. Odnotowano 2 200 000 zł straty na tym oddziale. Dodał, że zaprzestanie 
działalności oddziału nie spowoduje, że szpital nie będzie miał straty, ale z pewnością będzie 
ona mniejsza. Poinformował, że w ostatnich trzech, czterech latach powiat dokapitalizował 
szpital w łącznej kwocie 4 000 000 zł. Stwierdził, że w dużej mierze dofinansowanie to było 
przeznaczone właśnie na oddział ginekologiczno-położniczy, ponieważ oddział przez trzy, 
cztery lata generował stratę na poziomie straty ogólnej szpitala. Poinformował, że na dzień 
dzisiejszy świadczenia na oddziale są realizowane w normalnym trybie zarówno w zakresie 
ginekologii jak i położnictwa. Pan Kurowski dodał, że już drugi miesiąc szpital nowomiejski 
zabezpiecza usługi z rejonu iławskiego. Stwierdził, że gdyby szpital był wzmocniony przez 
Narodowy Fundusz Zdrowia kwotami, które by rekompensowały sytuację inflacyjną, to można 
by powiedzieć, że jest szansa na to, że oddział ginekologiczno-położniczy przetrwa. Dodał, że 
na rok 2022 nie jest odnotowany żaden wzrost środków z Narodowego Funduszu Zdrowia, 
ryczałt stoi w miejscu. Stwierdził, że ruch odnoście oddziału ginekologiczno-położniczego 
wydaje się być niestety konieczny. 
 
Pismo stanowi załącznik nr 20. 
Wyniki finansowe komórek organizacyjnych szpitala stanowią załącznik nr 21. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem  
w sprawie czasowego zawieszenia oddziału wewnętrznego w Szpitalu Powiatowym  
w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Pan Kurowski poinformował, że pod koniec maja trzy lekarki z oddziału wewnętrznego złożyły 
wypowiedzenie, motywując swój wniosek zbyt małym wynagrodzeniem. Dodał, że taka sama 
sytuacja miała miejsce w zeszłym roku w listopadzie. Poinformował, że nie ma wyjścia i musi 
poinformować Wojewodę o zaistniałej sytuacji. Nadmienił, że jest to czasowe zawieszenie 
działalności oddziału na dwa miesiące. Dodał, że w tej chwili jest na etapie rozmów z lekarzami 
na temat zatrudnienia. Poinformował, że do naszego szpitala trafiają ciężkie przypadki 
pacjentów z Iławy. 
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Pani Łątkowska zapytała na jakiej zasadzie pacjenci trafiają do naszego szpitala. 
Pan Kurowski odpowiedział, że do naszego szpitala mogą trafiać pacjenci z całej Polski. 
Wyjaśnił, że ośrodki Podstawowej Opieki Zdrowotnej wystawiają skierowania pacjentom  
z Iławy do szpitala w Nowym Mieście Lubawskim. Następnie poinformował, że bardzo dobrze 
działa oddział chirurgii, jest stuprocentowe obłożenie na oddziale. Dodał, że od 1 stycznia 2023 
r. endoskopia będzie funkcjonować jako usługi komercyjne, ponieważ do chwili obecnej usługi 
nie zostały przeszacowane i są na poziomie kwot sprzed dziesięciu lat. 
Pan Buliński zapytał, czy sto procent badań endoskopowych będzie odpłatnych. 
Pan Kurowski odpowiedział, że tak, planuje się, żeby wszystkie usługi były odpłatne. 
Pani Łątkowska zapytała czy w Iławie funkcjonuje ginekologia. 
Pan Kurowski odpowiedział, że tak, ginekologia działa, nie funkcjonuje oddział położniczy. 
Pani Łątkowska zapytała o funkcjonowanie oddziału pediatrycznego w nowomiejskim szpitalu. 
Pan Kurowski odpowiedział, że od maja są przyjmowane również dzieci z powiatu iławskiego. 
Dodał, że na oddziale przebywa ośmioro, dziesięcioro dzieci, czasami jest tylko trójka. 
Wyjaśnił, że jeżeli szpital wykona więcej usług, to NFZ płaci za nadwykonania w systemie 
kwartalnym.  
Pan Starosta poinformował, że czekamy na spotkanie z szefem Narodowego Funduszu 
Zdrowia, w którym ma uczestniczyć również pani senator Orzechowska oraz pan poseł 
Ziejewski. 
Pani Łątkowska zaproponowała spotkanie Zarządu z ordynatorem oddziału ginekologiczno-
położniczego. 
Pan Buliński stwierdził, że decyzję odnośnie działalności szpitala trzeba podjąć prędzej czy 
później. Dodał, że należy wziąć pod uwagę dobro pacjentów. Nadmienił, że z danych wynika 
jasno, iż oddział ginekologiczno-położniczy jest nierentowny, ponieważ przynosi największe 
straty w całej działalności szpitala. Stwierdził, że jeżeli sami nie podejmiemy decyzji, to nikt za 
nas tego nie zrobi. Dodał, że spotkanie z władzami NFZ musi się odbyć jak najszybciej, 
ponieważ każdy dzień zwłoki działa na naszą niekorzyść. Stwierdził, że powiatu nie stać na to, 
żeby przekazywać kolejne środki dla szpitala oraz żeby brać kolejne kredyty. Przychylił się do 
propozycji zawieszenia oddziału ginekologiczno-położniczego. Przekonamy się jak podejdzie do 
tego Narodowy Fundusz Zdrowia. 
Pan Starosta przychylił się do stwierdzenia pana Bulińskiego. 
 
Pismo stanowi załącznik nr 22. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana            
B. Kurowskiego w sprawie dokapitalizowania szpitala. 
 
Pan Starosta poinformował, że Pan Dyrektor wnioskuje o dokapitalizowanie szpitala  
w wysokości 600 000 zł. Po dokonaniu analizy budżetu stwierdzono, iż powiat może przekazać 
kwotę w wysokości 400 000 zł. 
Zarząd przychylił się do propozycji pana Starosty. 
 
Wniosek stanowi załącznik nr 23. 
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Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością” w zamian za wkład pieniężny.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zarząd wyraził zgodę na wniesienie do spółki „Szpital 
Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną  odpowiedzialnością” wkład 
pieniężny w wysokości 400 000,00 zł w celu podwyższenia kapitału zakładowego i objęcie 
przez Powiat Nowomiejski nowoutworzonych udziałów w ilości 400 udziałów o wartości 
nominalnej 1 000,00 zł każdy w podwyższonym kapitale zakładowym spółki „Szpital Powiatowy 
w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”, w której Powiat 
Nowomiejski posiada 100% udziałów. 
Pan Skarbnik poprosił o uzupełnienie uzasadnienia do projektu uchwały w zdaniu dotyczącym 

wkładu pieniężnego w wysokości 400 000,00 zł oraz w zdaniu dotyczącym łącznej wartości 

udziałów Powiatu Nowomiejskiego w kapitale zakładowym spółki wniesionych w formie 

pieniężnej, która wynosi 5 900 000,00 zł.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z bilansem oraz 
rachunkiem zysków i strat Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Bilans zysków i strat stanowi załącznik nr  24. 
Informacja dotyczącą szpitali powiatowych w latach 2019-2021 stanowi załącznik nr 25. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 

                                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                             Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Anna Andrzejczak 


